
Verksamhetsberättelse för verksamhetsåret 2022  

Gesebols Byalag- och Bygdegårdsförening 

 
Styrelsen för Gesebols Byalag- och Bygdegårdsförening GBBF får efter avslutat 

verksamhetsår avge följande berättelse: 

Styrelse: Ordinarie ledamöter under verksamhetsåret: Ing-Marie Odegren ordförande, Ulf 

Axelsson vice ordförande, Jill Larsson sekreterare, Ingemar Olausson, Stefan Eriksson, Stefan 

Karlsson, Assar Nilsson, Kristina Pettersson 

Suppleant: Sofia Lejrin 

Revisorer: Marita Johansson Ann Svensson 

Kassör: Siv Eriksson 

Styrelsen har haft fem ordinarie protokollförda styrelsemöten. 

 

Byggnads- och interiörkommittén 

Kommittén ansvarar för att hålla Bygdegården i gott skick. Med anledning av rådande Corona 

epidemi har kommittén inte haft något möte. 

Assar Nilsson har klippt gräs och ser till hjärtstartaren 

Ingmar Odegren har röjt sly runt parkeringen 

Stefan Carlsson har skött snöröjning  

Kjell-Erik Eriksson har genomfört underhåll av vandringslederna. 

Väg- och Vattenkommittén   

Vattenreglering av Gesebolssjö  

Gesebolsjö och intilliggande sjöar och vattendrag har stora natur- och friluftsvärden                                                       

Dessa värden är viktiga för oss som bor i Gesebol, för Bollebygds kommun och de som 

besöker byn. 

En nationell omprövning kommer att ske av samtliga vattenförekomster med syftet att 

uppnå miljömålen enligt EU:s vattendirektiv. 

Fiskevårdsföreningen representerar Gesebol i dessa frågar genom Ingmar Odegren till dess 

att det sker ett samråd. 



Under året har det varit ett antal kontakter med länsstyrelsen. När samråd sker med 

kraftleverantören då bli markägare som gränsar till sjön sakägare och kan yttra sig. 

Fiberföreningen 

Gesebol Fiber Ekonomisk avvecklas. 

Föreningen han lämnat in en begäran om förenklad avveckling till Bolagsverket  

Uthyrningsverksamheten under 2022 

 

Kristina Pettersson har varit ansvarig för uthyrningen.  

Uthyrningen har ökat under året 

Kommunen  

Vi uppvaktade Kommunalråden i Bollebygds kommun under mars om att förlägga något möte 
för kommunstyrelsen i bygdegården 

Detta resulterade i att kommunchefen fick i uppdrag att undersöka möjligheten. 

Kravet från kommunen är att lokalen skall inrymma sittplats för kommunstyrelsens 

ledamöter samt tjänstepersoner d v s 25 personer och därutöver skall det finnas utrymme 

för ev. åhörare, så lokalen måste ta ytterligare 35–40 personer.  

De behöver ha mycket god uppkoppling då både ledamöter och tjänstepersoner skall kunna 

delta på distans. 

Vi uppfyller kraven förutom att vi inte har en god uppkoppling med tillhörande utrustning för 

att ledamöter och tjänstepersoner skall kunna delta på distans. 

Vi har sökt och beviljats pengar till tekniken som erfordras av Bollebygds kommun. 

Vi kommer att utföra installationen under våren.  

Aktiviteter under året 

- Månadsfika en studiecirkel med temat ”Gesebolsboken ” har genomförts 9 gånger 

Deltagarantalet är mellan 20–35 personer. 

- Gesebolsgångarna(herrar) har träffats på tisdagar ett 40-tal gånger under året. 

Deltagarantalet är mellan 7–10 personer 

- Dampromenadgruppen har träffats på tisdagar ett 40-tal gånger under året. 

Deltagarantalet är varierar mellan 5–9 personer. 

- Minimässa i ”Hållbara odlingar, trädgårdsanläggningar och fika” i maj 

- ”Tipspromenad med korvgrillning” i september med frågor om Gesebols historia 

- ”Loppis” i oktober 

- ”Går du i Solcellstankar” med kommunen energirådgivare under Regionens 

hållbarhetsvecka i oktober 

- ”Höstkonsert” i oktober 

Stefan Carlsson o Jill Larsson administrerar information på Gesebols Facebook sida 



Värdfamiljer 

Lennart Nilsson är samordningsansvarig för bygdegårdens värdfamiljer. Värdfamiljsträff 

genomfördes i november.  

Värdparen är: 

Rolf och Ann-Christine Stenström, Christina o Rolf Gustafsson, Kjell-Erik o Siv Eriksson, Ulla o 

Ingmar Odegren, Ing-Marie o Lars-Göran Carlsson, Reidar o Monika Hindorff, Ann Svensson, 

Helene o Lennart Nilsson, Britt o Robert Björkebo samt Sofia Lejrin är värdar för 

Bygdegården.  

Representation  

Siv Eriksson var ombud på distriktets stämman. 

 

Grannsamverkan  

Grannsamverkansgruppen som bildades 2009 har haft möte under året och gjort en nystart. 

Lena Odegren har varit sammankallande 

Föreningens medlemsantal  

Antalet medlemmar 2022, 88 st. 

Studieförbundet Vuxenskolan  

Under verksamhetsåret, liksom tidigare år har Vuxenskolan stöttat Byalaget genom bidrag till 

studiecirklar och Byalaget känner stor tacksamhet för stöttningen. 

Styrelsen vill tacka medlemmarna för visat förtroende. Gesebol 2022 

 

 

Ing-Marie Odegren ordf.   Ulf Axelsson vice ordf. 

                                                             

Jill Larsson ledamot   Stefan Carlsson ledamot 

     

Stefan Eriksson ledamot   Robert Björkebo ledamot 

     

Ingemar Olausson ledamot  Kristina Pettersson ledamot 

       

Assar Nilsson ledamot 

 



 


